
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 14. marts 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 758
Vil ministeren redegøre for omfanget af problemet med ulovlige madvarer, der importeres 
ind i Danmark via Københavns Lufthavn, grænseovergange osv., og vil ministeren i for
længelse heraf tilkendegive, om toldvæsenet på baggrund af problemets omfang mangler 
snifferhunde med ekspertise inden for madvarer eller andet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand

1/1

Offentligt
(Omtryk - 16-03-2022 - Ændret adressat) MOF Alm.del - Spørgsmål 758

Miljø- og Fødevareudvalget 2021-22


